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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Ministers van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, van 
Veiligheid en Justitie en van Infrastructuur en Milieu over het bericht «VS 
willen meer veiligheid luchthavens Europa» (ingezonden 4 juli 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «VS willen meer veiligheid luchthavens Europa»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de Amerikaanse regering aandringt op verscherpte veilig-
heidsmaatregelen op bepaalde buitenlandse luchthavens waar rechtstreekse 
vluchten naar de VS vertrekken? Zo ja, vallen hier ook Nederlandse luchtha-
vens onder? 

Vraag 3
Is het waar dat terreurbewegingen werken aan bommen die geen metaal 
bevatten? Zo ja, zijn er aanwijzingen dat getracht wordt om deze bommen via 
Nederlandse vliegvelden aan boord van Amerikaanse of Europese vliegtuigen 
te brengen? 

Vraag 4
Zijn er reeds concrete maatregelen genomen om de veiligheidsmaatregelen 
te verscherpen? Zo neen, waarom niet?

1 http://www.telegraaf.nl/buitenland/22810594/__VS_willen_veiligere_luchthavens__.html
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